
ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов 
Председател на ВТОС

ДО: г-н Даниел Панов
Кмет на Община Велико Търново /-,
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ОТ: Стоян Витанов -  общински съветник от група „БСП за България, АБВ#и
Движение 21" във ВТОбС.

ОТНОСНО: Системно нарушаване на обществения ред в с. Ветринци.

Уважаеми г-н Панов,
Подобен въпрос Ви зададох през 2019 г.. Тогава причината беше 

безпризорно ежедневно нашествие на стадо крави в публични територии на 
селото. Имаше и увреждане на частна собственост -  в регулация и извън нея. По 
този повод бе отправен и сигнал до районна прокуратура. Тогава проблемът 
беше решен от компетентните органи, с Ваше и на кметския наместник г-н 
Манков съдействие.

Днес,.вече повече от месец, ситуацията отново ескалира -  този път с 
обогатена фауна. Освен крави, и коне бродят денем и нощем по улици и поляни, 
включително детското игрище, потънало във фекалии. Късмет е, че в тежките 
мъгли не се случи инцидент, особено с конете. Жители на селото негодуваха 
пред мен от това, което се случва, включително, че застрашава тяхното здраве и 
живот. Насочих ги към кметския наместник г-жа Михалева, която съгласно чл.46 
„а" ал. 4 от ЗМСМА и Решение 141/2016 г. т.7 и 11 на ВТОбС осигурява спазването 
на обществения ред на територията на селото. Реакция от кметския наместник, 
който знае за проблема, не само че нямаше, но и като кулминация днес, 16 
януаои, при мен дойде разплакана жена, за да ме информира, че стадо крави са 
влезли в гробищния парк и са стъпкали гроба на нейни близки. В последствие 
тя сподели емоционално във Фейсбук„Мили съселяни, кой носи отговорност за 
ситуацията на тези снимки? Как може крави да тъпчат гробовете на нашите 
роднини. Тези хора явно нямат роднини в тези гробища и не им пука... Но тук са 
погребани майка ми, сестра ми... А кравите спокойно са отъпкали гроба на баба 
ми... Какви хора-сте бе! Какво става с това село!!!!!"

Поех ангажимент да поставя пред Вас проблема и категорично да 
настоявам за неговото окончателно приключване.

В съответствие с изложеното са и въпросите от настоящото питане, на 
което да отговорите устно, с писмен вариант на отговора. '!$ .
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1. Сигнализирала ли Ви е кметския наместник за системно 
нарушаване на обществения ред в с. Ветринци, потърсила ли Ви е за съдействие 
и ако го е направила защо не сте предприели необходимите мерки?

2. Какви мерки в изпълнение на Вашите задължения като кмет на 
Община Велико Търново съгласно чл.44 ал.1 от ЗМСМА ще предприемете за 
възстановяване на обществения ред в с. Ветринци?

3. Какви административни мерки ще предприемете относно 
бездействието на кметския наместник, което нагнети напрежение между хората 
в селото?

16.01.2022 г. С уважение:*
с. Ветринци Стоян[Витанов
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